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De fractie heeft de volgende vragen:

De Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State oordeelde dat het Programma Aanpak 
Stikstof (PAS) niet meer gebruikt mag worden voor vergunningverlening. Na aanleiding van deze 
uitspraak heeft de fractie van de VVD voor deze zomer schriftelijke vragen gesteld. Na deze 
beantwoording, onze vragen over het PFAS en de nagezonden raadsmededeling wil de VLP weten 
wat concreet de locaties zijn waar vertraging wordt verwacht en waar niet.

Hierover hebben we de volgende vragen:

1. Op de vragen van de VVD van voor de zomer aangaande stikstof antwoordde u als volgt:
“Op dit moment is nog niet duidelijk wat de gevolgen van de uitspraak van de Afdeling 
bestuursrechtspraak van de Raad van State zijn. Hiernaar wordt op landelijk en provinciaal 
bestuursniveau nader onderzoek gedaan. Zodra hierover meer bekend is, zullen gemeenten nader 
geïnformeerd worden en kunnen wij uw raad hiervan in kennis stellen” Heeft u inmiddels al meer 
duidelijkheid? En zo ja, kunt dat toelichten?

2. Welke regels heeft de Provincie Noord-Brabant opgesteld m.b.t. het stikstof-beluit?

3. Welke voorgenomen bouwlocaties en/of bouwaanvragen worden in onze gemeente op dit moment 
of in de toekomst gehinderd door de stikstof-uitspraak?

4. U gaf aan in uw beantwoording over het PFAS dat er locaties zijn gevonden waarbij 
bouwactiviteiten momenteel gehinderd worden. Wat zijn deze locaties en welke bouwprojecten lopen 
mogelijk vertraging op door de huidige PFAS richtlijn?

5. Kunt u voor zowel het PFAS als het stikstof-besluit, aangeven wat de consequenties zijn of kunnen 
zijn bij ongewijzigd beleid m.b.t. het project Stadsoevers, renovatie Stadskantoor en/of basisschool 
De Stappen?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1            Er zijn op dit moment geen nieuwe ontwikkelingen. Mochten die er naar aanleiding van het 
Kabinetsberaad zijn dan wordt u daarover separaat geïnformeerd.

2            Voor zover wij kunnen overzien is hierover geen besluit genomen. Voor een actueel beeld 
kunt u de site van de Provincie over dit onderwerp raadplegen.

3            Op dit moment zijn vijf bouwprojecten, waaronder één civieltechnisch werk, doorgerekend op 
de Stikstof-depositie op omliggende Natura 2000 gebieden. En gebleken is dat de depositie voor alle 
gevallen kleiner is dan 0,0 mol/ha/jaar. Dit voorlopige beeld laat zien dat de woningbouw, en 
civieltechnische projecten, in Roosendaal niet het geding komt door de stikstofuitstoot.

4            De uitvoering van alle projecten in de openbare ruimte zijn per 1 oktober 2019 stil gelegd 
omdat, voordat grond vervoerd mag worden, eerst op de ondergrens van 0,1 µg PFAS per kg droge 
stof moet worden onderzocht. De resultaten van de onderzoeken van de in uitvoering zijnde/komende 
projecten komen inmiddels binnen. Meerdere lopende projecten konden daardoor weer worden 
opgestart omdat er geen (of nauwelijks) PFAS werd aangetroffen.

Voor de paar projecten waar een hogere waarde dan de ondergrens werd geconstateerd wordt nu 
eerst de besluitvorming over de nieuwe norm afgewacht welke door het Ministerie uiterlijk 1 december 
zal worden aangepast. Pas na vaststelling van de nieuwe norm zullen de gevolgen voor de 
Roosendaalse projecten in beeld worden gebracht.

Bij de drie door u genoemde projecten zijn er, omdat geen grond wordt afgevoerd of omdat er nog 
geen grondwerkzaamheden worden uitgevoerd, vooralsnog geen consequenties als gevolg van het 
besluit over PFAS. 

5            In afwachting van de nieuwe norm voor PFAS (die door het Ministerie uiterlijk 1 december zal 
worden aangepast) liggen alle werkzaamheden waar grond moet worden afgevoerd stil. Voor de drie 
door u genoemde projecten zijn er, omdat geen grond wordt afgevoerd of omdat er nog geen 
grondwerkzaamheden worden uitgevoerd, vooralsnog geen consequenties. Op basis van de 
inmiddels verkregen metingen is de in de Parklaan gemeten waarde van 0,9 µg nog steeds de 
hoogste. Pas na vaststelling van de nieuwe norm kunnen de gevolgen in beeld worden gebracht.
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